
Protokół

 z  posiedzenia VII Sesji  Rady Gminy

w  dniu  23 maja 2011 roku

Posiedzenie VII Sesji Rady Gminy  otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan

Dariusz Mądrecki. Przywitał  przybyłych na sesję Radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy,

Pana Radosława Drozdowicza v-ce Starostę Powiatu Kamieńskiego, Dyrektorów Jednostek

Organizacyjnych i Sołtysów Sołectw Gminy Świerzno. Nastąpiło stwierdzenie quorum na 15

osobowy skład Rady w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych.  Lista obecności stanowi

załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek VII  Sesji Rady Gminy:

1. Sprawy regulaminowe:

a. otwarcie posiedzenia

b. stwierdzenie quorum,

c. przyjęcie  protokołu z posiedzenia VI Sesji Rady Gminy Świerzno.

2. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości,

b. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,

c. zmiany do uchwały o Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Świerzno na 2011r.,

d. zmian budżetu i zmian  w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011,

 e. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno ma lata 2011 – 2019.

f. określenia zakresu i formy sporządzania  za okres pierwszego półrocza informacji

o przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno informacji o kształtowaniu  się wieloletniej

prognozy finansowej oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej

oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury,

g. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy

dzierżawy,

h. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości,

i. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.

4. Wolne wnioski i zapytania.

5.  Zakończenie posiedzenia  VII Sesji Rady Gminy Świerzno.

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
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Ad.1.c. przyjęcie protokołu z posiedzenia VI Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – protokół był do wglądu w biurze Rady, czy są jakieś uwagi

co do protokołu z posiedzenia VI Sesji Rady Gminy. Nie widzę. Wobec tego kto z państwa

jest za przyjęciem protokołu z VI posiedzenia Rady Gminy bez odczytania.

W wyniku głosowania protokół z posiedzenia VI sesji Rady Gminy został przyjęty 13 głosami

za, na 13 radnych obecnych na sali.

Ad.2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

Informację z działalności między sesjami przedstawił Wójt Gminy Pan Krzysztof Atras –

powiedział między innymi: 14 maja odbyły się obchody  60 lecia  Ochotniczej Straży

Pożarnej w Kaleniu, jako Wójt uczestniczyłem Walnym Zgromadzeniu  RPK.

Rozpoczął się nabór wniosków na odnowę i rozwój wsi. Wnioski na małe projekty miały być

składane na wiosnę, ze względów technicznych  przełożono  nabór tych wniosków na jesień.

Samo wypełnianie wniosków przysparza wiele trudności, ale to chyba wiąże się

z wykorzystywaniem  tych środków.

Odbyło się spotkanie z władzami  Starostwa odnośnie organizacji Powiatowego Dnia

Dziecka, które to odbędą się w 01 czerwca  2011 roku w Stuchowie przy szkole.

Zostały nadane sztandary dla Powiatowej Straży Pożarnej i Policji.

Zostało wystosowane ponaglenie do  inwestycji Orlika w Stuchowie o zakończenie

tego przedsięwzięcia. Dzisiaj otrzymałem ostateczny harmonogram prac i został określony

termin zakończenia na 29 czerwca 2011 roku. Odbiór nastąpi 30 czerwca 2011 roku .

Została przygotowana specyfikacja na kanalizację w miejscowości Trzebieradz,

zakończona i został ogłoszony przetarg  na realizację tego zadania. 80% środków z PROWU.

Droga Gostyniec – Redliny – zostało wysłane ponaglenie do wykonawcy

dokumentacji na tę drogę. Po otrzymaniu dokumentacji  zostanie ogłoszony przetarg.

Przygotowywana jest dokumentacja na wodociąg Sulikowo – Dąbrowa, chcemy

zrobić podłączenie w Gostyńcu  a zakończenie w Gostyniu.

Cały czas monitorujemy  możliwość uzyskania sfinansowania odbudowy Pałacu

w Stuchowie. Koszt 1.900 tys. złotych. Według wniosku jesteśmy na liście rezerwowej.

Powinniśmy zaoszczędzić z  tego 800 tys. złotych, ale cały czas czekamy na  środki.

Dokumentacja jest gotowa jak i pozwolenie na budowę.

Podpisaliśmy umowy na organizację prac publicznych i staże. W ramach prac publicznych

mamy zatrudnione 11 osób 3 panie i 8 mężczyzn.
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Dziękuje, to było by to czym zajmowaliśmy się w okresie między sesjami. Jeżeli będą

jakieś pytania odnośnie przedstawionych informacji, proszę we wolnych wnioskach.

Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję. I tak jak Wójt powiedział wszelkie zapytania co do

przedstawionej informacji, proszę we wolnych wnioskach. Przechodzimy do kolejnego

punktu  podjęcie uchwał.

Ad.3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – wszystkie projekty uchwał były analizowane na

posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy, czy są jeszcze jakieś uwagi co do

przedstawionego projektu. Nie wiedzę.

W wyniku głosowania Uchwała Nr VII/8/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie  wyrażenia

zgody na sprzedaż nieruchomości  została  przyjęta  13 głosami za, na 13 radnych obecnych

na sali  (zał. nr 3).

b. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu brak.

W wyniku głosowania uchwała Nr VII/9/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie wyrażenia

zgody na nabycie nieruchomości została przyjęta 13 głosami za,  na 13 radnych obecnych na

sali (zał. nr 4).

c. zmiany do uchwały o Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Świerzno na 2011r.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Dariusz Mądrecki.

W wyniku głosowania Uchwała Nr VII/402011 Rady Gminy Świerzno w sprawie  zmiany do

uchwały o Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

oraz  Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Świerzno na 2011 r. została przyjęta

przez Radnych przy 13 głosach za, na 13 radnych obecnych na sali (zał. nr 5).

d. zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Projekt tej uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji, ale w tym projekcie wkradł

się błąd. Ale o tym już Pani Skarbnik.
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p. Skarbnik -  w projekcie analizowanym  na posiedzeniach Komisji w § 1 tego projektu

dotyczącym zwiększenia środków i paragraf 2009  dotyczącym  dotacji ze środków budżetu

państwa była wpisana kwota  1.352,87 zł   a winno być  4.175,27 złotych. Kwota ta wiąże się

z finansowaniem projektów w ramach POKL realizowanych przez Gminę.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr VII/41/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmian

budżetu i zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011 została przyjęta 13 głosami za, na

13 radnych obecnych na sali  (zał. nr 6).

e. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2011 – 2019

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała  Nr VI/32/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmiany

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2011 – 2019 została przyjęta 13

głosami za, na 13 radnych obecnych na sali  (zał. nr 7).

f. określenia  zakresu i formy sporządzania  za okres pierwszego półrocza informacji

o przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno informacji o kształtowaniu  się

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego

samorządowej instytucji kultury

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy – projekt był analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych

Rady Gminy i wyniku tego co zostało ustalone na posiedzeniach Pani Skrabnik wprowadziła

pewną zmianę do tego projektu , proszę o przedstawienie tej zmiany.

Pani Irena Kędziera Skarbnik Gminy -  na posiedzeniach Komisji Stałych pytałam państwa

i wy  wyraziliście na to zgodę, chodzi o zmianę w § 1 pkt 2  tego projektu. W poprzednim

mieliśmy zapisane, że „część tabelaryczna winna zawierać szczegółowość nie mniejszą  jak

uchwała budżetowa”, natomiast w tym projekcie co przedstawił Przewodniczący jest zapisane

„część tabelaryczna  winna zawierać zestawienie dochodów do działów i rozdziałów ….”

Uwag co do przedstawionego projektu nie  wniesiono.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr  VII/43/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie

określenia  zakresu i formy sporządzania  za okres pierwszego półrocza informacji

o przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno informacji o kształtowaniu  się wieloletniej

prognozy finansowej oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej
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oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury

została przyjęta 13 głosami za, na 13 radnych obecnych na sali  (zał. nr 8).

g. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy

dzierżawy.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu brak

W wyniku głosowania  Uchwała Nr VI/I44/2011 Rady  Gminy Świerzno  w sprawie

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy

dzierżawy  została  przyjęta  12   głosami  za,  1  głosie  wstrzymującym  się  na  13  radnych

obecnych na sali (zał. nr 9).

h. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu brak

W wyniku głosowania  Uchwała Nr VII/45/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości została przyjęta 13 głosami za, na 13 radnych

obecnych na sali  (zał nr 10).

i.  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr VII/46/2011  Rady Gminy Świerzno w sprawie wyrażenia

zgody na nabycie nieruchomości została przyjęta 13 głosami za, na 13 radnych obecnych na

sali (zał. nr 11).

Ad.4. Wolne wnioski i zapytania.

Przewodniczący Rady Gminy  odczytał  pismo w sprawie ponownego rozpatrzenia  wniosku

o przekazaniu na majątek Gminy drogi dojazdowej oznaczonej numerem  geodezyjnym nr

184/22 (zał. nr 12).

Przewodniczący Rady Gminy –  spotkałem się z panem Tkaczenko w powyższej sprawie

w Gminie na dyżurze. Wytłumaczyłem panu, że  ja  nie decyduje o tym czy uchwała zostanie

podjęta czy nie, o tym decyduje cała Rada i poprosiłem Pana Tkaczenko, że jeżeli chce

przedstawi ć swoje racje i przekonać radnych niech  przyjdzie na posiedzenie Rady Gminy.

Pan Tkaczenko przybył i proszę  oddaję Panu głos.



6.

p. Tkaczenko – Agencja Rolna Skarbu Państwa sprzedała  działki budowlane i udziały

w drodze. Wszystkie działki zostały sprzedane, tylko jedna działka została jeszcze własnością

Agencji i udział w drodze. Mam nadzieję, że państwo zapoznaliście się ze sprawą. Agencja

jest skłonna przekazać swoje udziały  na rzecz Gminy a przy tym mogą partycypować

w kosztach remontu tej drogi.

Jest wspólna wola właścicieli tych działek  aby przekazać  tę drogę na majątek gminy.

Zbycie tej drogi przez właścicieli jest zasadne,  chociażby ze względu na to że

użytkownikami tej drogi jest straż pożarna. Kiedy strażacy wezwani są do akcji, ich

samochody  zostawiane są na drodze.

Wójt Gminy – na pewno ma pan rację jeżeli chodzi o stronę techniczną, jeżeli chodzi o stronę

dofinansowania przez Agencję Własności Rolnej Skarbu Państwa, to oni po prostu nie

dofinansują, ponieważ w 99% ta droga jest własnością prywatnych użytkowników . Agencja

dofinansowuje te drogi, które w całości właścicielami  jest Agencja. Jeżeli chodzi o przejecie

tej drogi, to wówczas jeżeli Agencja przekaże nam działkę. Oni przeprowadzili taki sposób

sprzedaży tej drogi po to aby pozbyć się balastu. Należało kupić działkę a nie tez udział w

drodze, wówczas Agencja by nam przekazała. Nie podejmiemy dzisiaj tej uchwały bo nie

mamy przygotowanego projektu.  Przeanalizujemy koszty i wówczas przystąpimy do

procedury przejęcia. Ponadto  z chwilą  przejęcie tej drogi takich wniosków może być więcej.

p. Tkaczenko – powiedział Pan, że mogliśmy nie kupować tej drogi, wówczas Agencja

przekazała  by Gminie tylko, że Pana poprzednik się na to nie zgodził i dlatego musieliśmy

kupić działki z udziałami w drodze.

Twierdzi Pan, że będzie wówczas więcej takich wniosków, być może. Kiedy nie był

Pan jeszcze Wójtem rozmawiałem o tym z panem i powiedział mi Pan, że idziemy w dobrym

kierunku. Obiecał Pan to załatwić,  kiedy zostanie pan Wójtem.

p. Wójt – i to jest kolejny krok abym się nad tym zastanowił. Bo nigdy nic Panu nie

obiecałem. Droga jest oświetlona, w dobrym stanie. Mamy na terenie Gminy nie oświetlone

drogi często są nie przejezdne. Musimy mieć czas aby się nad tym zastanowić, na pewno nie

obiecałem czegoś startując na Wójta tej Gminy. A jako Gmina dbaliśmy również o tę drogę.

p. Tkaczenko – to, że ta droga tak wygląda to nasza prywatna zasługa między innymi moja

również.

Jak Agencja może wystąpić o przekazanie tej drogi skoro wy zajęliście część na

parking. Uważam, że oddając głos na Pana zmarnowałem go.
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Wójt – budując parking przy straży pytaliśmy Agencje  o zgodę, natomiast przekazanie miało

nastąpić później.

p. Faerber -  to jest plac manewrowy dla straży a samochody stawiamy na trawie nie na

drodze.

p. Wojciechowska -  większość radnych  analizując tę sprawę działała w kierunku przejęcia

tej drogi. Nie wyciągajmy spraw wyborów, w tej chwili tymi słowami wprowadził pan chaos

wśród Radnych.

Mieszkaniec Kępicy Pan Kaproń – kiedy będzie plac  zabaw w Kępicy, kiedy koszenie traw

i kiedy będzie tablica ogłoszeń.

Wójt Gminy – jeżeli chodzi o plac zabaw to mam nadzieję, że jeszcze w tym roku, trawa jest

już koszona, ale mamy tylko jednego kosiarza więc idzie to wolniej, traktor kosi przy

głównych drogach te dalsze to później.

Sekretarz Gminy Pani Emilia Szczeblewska -  tablice są robione. Czas realizacji do końca

miesiąca.  W miejscowościach,  gdzie jest sołtys  będą nowe w pozostałych odnowione.

p. Kaproń – czy na terenie gminy jest żwirownia?

Wójt Gminy – nie ma.

p. Wilk – pojemniki do segregacji śmieci kiedy  zostaną  postawione?

Wójt – czekamy na uchwalenie ustawy. Za postawienie pojemnika i opróżnianie go 1.200

złotych. Projekty umów są na razie na cztery główne miejscowości. W miarę posiadanych

środków pojemniki będą dokupywane. Proszę Sołtysów o wytyczenie miejsc gdzie te

pojemniki  będą stały.

p. Chojnacki Sołtys Sołectwa Stuchowo – czy w ramach prac publicznych można byłoby

przełożyć chodnik od Państwa Kamińskich w stronę Starzy. Ten chodnik zapadł się wskutek

zgniłych korzeni.

Wójt Gminy – to nie od korzeni, tylko od ciągników. Jest możliwość przełożenia  chodnika

od skrzyżowania do pana Socmana. Sprzęt z Orlika  i możemy ten chodnik przełożyć.

p. Mądrecki – to przełożenie chodnika można zrobić na zgłoszenie.

Sekretarz Gminy – nie został zrobiony wcześniej ten chodnik  bo Pani Aszkiełowicz nie

chciała rozebrać płotu, który był tam ustawiony.

Przewodniczący Rady Gminy – rozmawiałem z nią i  zgodziła się  go zdemontować.

Pani  Gull Sołtys Sołectwa Osiecze – na drodze do Krzemykowa  płyty się porozsuwały,

należałoby podsypać piachem. Kiedy plac zabaw w Osieczu?
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Wójt Gminy – już to robiliśmy, ale kiedy na drogę wjeżdża 30 tonowy samochód z drzewem,

to trudno aby działo się inaczej. Będę rozmawiał z Nadleśnictwem Rokita  w tej sprawie bo to

ich samochody  wywożą drzewo.

p. Kreja – mam wniosek do Pana Starosty – w  Gostyniu zapadał się chodnik, przy kładzeniu

spowalniaczy można by go naprawić.

 Pani Teresa Cieślikiewicz Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stuchowie – chciałabym aby

Pani Sekretarz powiedziała coś o  Powiatowym Dniu Dziecka jaki jest organizowany przy

szkole w Stuchowie.

Pani  Klęk  Sołtys Sołectwa Ciesław– czy dzieci z Ciesławia do 5 lat mogą przyjechać?

Sekretarz Gminy -  na tym Powiatowym Dniu Dziecka będzie około 250 dzieci  całego

Powiatu. Nie możemy wszystkich przywieść ponieważ jest za mało miejsca.  Jeżeli chcecie

Państwo przywieść dzieci do 5 lat, musicie tylko zgłosić pani Dyrektor ile tych dzieci i

zapewnić im opiekę.

p. Tkaczenko – Wójt powiedział, że Agencja nie będzie  dotować tej drogi, rozmawiałem

z Panem Gawęckim, powiedział, że ona będzie dotowana. Warto to sprawdzić, żeby czegoś

nie przeoczyć.

p. Kowalczyk – na nasze nieszczęście podkupiliśmy te drogi  a Agencja nie chce dać

dofinansowania nawet na pół metra tej drogi.

p. Wójt – osobiście cenie sobie kompetencję Pana Gawęckiego, ale to jest tak jak mówił Pan

Kowalczyk. Dofinansowanie na drogę dostaniemy, jeżeli przejęta droga w całości jest od

Agencji.

Pani Sekretarz z panem Chojnackim Sołtysem Sołectwa Stuchowo jedzie  do

Warszawy. Wyjazd ten jest w konkretnym celu. Pan Chojnacki został jednym

z nominowanych do sołtysa roku 2010.

p. Wojciechowska – jest możliwość jeszcze zrobienia ścieżki rowerowej i naprawienia tej

drogi, póki Pan Seńko nie przejął tych gruntów od Agencji.

p. Starosta – to jest droga łącząca dwa powiaty, Kamieński i Gryficki. W tym kierunku jest

organizowane  spotkanie.

Wójt Gminy – do końca września można składać wnioski do schetynówki, a dwa Powiaty to

zawsze łatwiej.

p. Chojnacki – działka przy hydroforni w Stuchowie  jest na niej gruz, należałoby to

uprzątnąć chyba, że będzie robiona jakaś budowa?

Dyrektor Zakładu Komunalnego – to nie jest nasza działka.



9.

Sołtysi Sołectw Gminy Świerzno złożyli następujące wnioski w sprawie bieżących remontów

i napraw:

1. Chomino – załatanie dziur na drodze w kierunku hydroforni.

2. Redliny – plac zabaw  - nawieść piachu aby wyrównać teren. Radny Piekarz oferuje ziemię

potrzebny jest sprzęt do przewiezienia.

Krzepocin – oczyszczenie stawu.

Wójt Gminy – proszę o trochę czasu. Ludzie i sprzęt  tak ale potrzebne są na to jeszcze

środki.

Przewodniczący Rady Gminy – jeszcze jakieś wolne wnioski. Nie wiedzę. Wobec

powyższego porządek obrad VII Sesji Rady Gminy  Świerzno uważam za wyczerpany

i zamykam posiedzenie. Dziękuję wszystkim.

Protokołowała: Putyrska B.


